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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani Semjén
Zsolt tárca nélküli miniszternek

„Kivel ért egyet?”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kiss-Rigó László, a szeged-csanádi egyházmegye püspöke a Washington Post cikke szerint arró l
beszélt, hogy Ferenc pápa nincs tisztában a magyarországi helyzettel, „Magyarországon ne m
menekültválság van, hanem invázió” . Szerinte valójában arról van szó, hogy Európát elöntik a
"keresztény, univerzális" értékrendre veszélyes tömegek, akik ugyan menekültként tetszelegnek,
szerinte azonban valójában nem érdemelnek segítséget, mert legtöbbjüknek van egy csomó pénze .
Állítása szerint a pápa félreérti a helyzetet, mert a távolból nem lehet megítélni, miféle emberek jönne k
át a határon. A püspök szerint olyasfélék, akik nem fogadják el a vizet és ennivalót, sőt, kövekke l
dobálják meg, akik segíteni akarnak nekik . „Ez egyfajta betolakodás . Nem menekültek jönnek, hane m
gazdasági bevándorlók, provokat őrök és még ki tudja, milyen jövevények”— mondta Kiss-Rigó László .

Ferenc pápa ezzel szemben vasárnap azt kérte, hogy az összes európai plébánia fogadjon be egy-eg y
menekült családot a szolidaritás jegyében . A felszólítás minden vallási közösségnek, kolostornak é s
rendháznak is szólt . „Magukhoz a lelkipásztorokhoz, testvéreimhez, az európai püspökökhöz fordulo k
most, és arra kérem őket, hogy támogassák felhívásomat minden egyházközségben . Annak a több
tízezer menedékkérőnek a tragédiájával kapcsolatban, aki a halál el ől menekül, háború és éhínség
áldozata, vagy úton van egy reménybeli szebb élet felé, az evangélium arra tanít bennünket, hogy
legyünk felebarátai a legkisebbeknek és a leginkább magukra hagyottaknak, adjunk neki k
kézzelfogható reményt” - mondta a pápa .
Ferenc pápa nem el őször tett ilyen felhívást, hiszen már júniusban is az alábbiak szerint nyilatkozott :
"Arra hívok fel mindenkit, hogy kérjen megbocsátást Istentől azon emberek és intézmények számára ,
akik bezárják az ajtót a jobb életet, a családot és védelmet keresők előtt" — mondta.

Tekintettel a fenti kijelentésekre kérdezem, hogy miniszterelnök-helyettesként, a KDNP elnökekén t
Kiss-Rigó László kijelentéseivel ért egyet vagy Ferenc pápa felhívásával ?
Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . szeptember 9 .
Dr. Tóth Bertalan
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